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ОСНОВЫ КОНСТИТУЦИОННОЙ ОТВЕТСТВЕННОСТИ 

ЗАКОНОДАТЕЛЬНОЙ ВЛАСТИ В РЕСПУБЛИКЕ АРМЕНИЯ 
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        Аннотация։ В рамках данной статьи автор рассмотрел некоторые методологические 

вопросы конституционной ответственности законодательной власти. В качестве примеров 

была рассмотрена правовая практика ряда европейских стран. В работе четко 

классифицирован институт конституционной ответственности законодательной власти, 

исходя из лежащих в ее основе критериев дифференциации. В результате проведенных 

исследований было сделано множество теоретических выводов и представлены 

практические рекомендации по совершенствованию законодательства и юридической 

практики РА. В работе содержится важная идея о том, что законодатели обязаны следовать 

конституционным нормам и нести ответственность за свои юридически значимые действия. 
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          Summary։ Within the framework of this article, the author discussed some methodological 

issues of the constitutional responsibility of the legislative power. The legal practices of several 

European countries were considered as examples. In the work, the institution of constitutional 

responsibility of the legislative power was clearly classified, based on the differentiation criteria 

underlying it. As a result of the conducted studies, many theoretical conclusions were made and 

practical recommendations for improving RA legislation and legal practice were presented. The 

work contains the important idea that legislators have a duty to follow constitutional norms and to 

answer for their legally significant behavior. 

           Key words։ Parliament, Member of Parliament, parliamentary hearings, standing 

committees, dissolution of parliament, Institute of MP recall, regular session, moral rules, 
incompatibility claims, another election. 

 



16 
 

 

 

                                                                               

 

                                                                                                     

․ ․ ․

 

 

 

 


